
INTERPELLÁCIÓ 
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester asszony 
 
 
Tárgy: A kecskeméti strand csúszdájának elmaradása, a kapcsolódó költségek, valamint az érintett 

vezetők felelőssége 

 
 
 
 

Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
 
 
A közelgő 2025. június 21-i strandnyitóra való készülés során vált egyértelművé, hogy 
a városi strand továbbra sem rendelkezik működő csúszdával – annak ellenére, hogy 
évek óta az Önök kommunikációja kiemelt fejlesztési elemként hivatkozik rá. 
 
A 2024-es év során Önök többször is utaltak arra, hogy a strand megújul, a 
szolgáltatások bővülnek. Ennek ellenére idén is csak DJ-fellépés, kampánydekoráció 
és PR-megjelenések szerepelnek a programban – a csúszda viszont továbbra is 
hiányzik. 
 
Ezért az alábbi kérdésekre várom tételes, nyilvános válaszát: 
 

1. Szerepelt-e az elmúlt öt évben a strand csúszdája bármilyen hivatalos 

fejlesztési tervben, városi költségvetésben vagy projektjavaslatban? Milyen 

összeggel, milyen dokumentumban? 

2. Készült-e engedélyezési terv, műszaki dokumentáció vagy közbeszerzési 

előkészítés a csúszdára vonatkozóan? Ha igen, kérném ezek bemutatását. 

3. Ki hozta meg a döntést arról, hogy a csúszda nem valósul meg? Hol található 

ennek a döntésnek az írásos indoklása? 

4. Mennyibe került a 2025-ös strandnyitó teljes programsorozata – ideértve a DJ 

fellépését, technikai kiadásokat, reklám-, kommunikációs és szervezési 

költségeket? 

5. Hány önkormányzati képviselő rendelkezett 2023–2025 között megbízással 

vagy alkalmazotti jogviszonnyal bármely városi cégnél? Mekkora jövedelemben 

részesültek összesen? 

6. Mekkora összegű prémiumot fizettek ki a strand működéséért felelős városi cég 

vezetőjének 2023-ban és 2024-ben? 

7. Mikorra tervezik a csúszda pótlását, cseréjét vagy újraépítését? 

 
 
 



Továbbá kérdezem: 
 
Mi a feladata az alpolgármesternek, aki a strand működéséért és fejlesztéséért 
felelős? 
Miért nem történt előrelépés ezen a téren, miközben látványberuházások és 
kampányrendezvények sorát finanszírozzák városi közpénzből? 
 
 
Tisztelt Polgármester Asszony, 
egy Kecskemét méretű város nem engedheti meg magának, hogy a helyi strand évek 
óta nem képes biztosítani a legfontosabb élményelemét, miközben a lakosok inkább 
más települések – például Tiszakécske vagy Kiskunmajsa – strandjait választják. 
 
Várom tételes válaszát a feltett kérdésekre. 
Nem csak magam miatt, hanem a kecskemétiek érdekében. 
 
 
 
Tisztelettel: 
Gyuris Dávid s.k. 
önkormányzati képviselő 
Szövetség a Hírös Városért frakció 
 


